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VERSLAG 
 
Datum 28 november 2018 
Vergadering BNA-ledenraad 
Aanwezig 
Ledenraad 
Bestuur 
 
Bureau 

 
Wie van de ledenraad wel of niet aanwezig waren is helaas niet genoteerd.  
Nathalie de Vries (voorzitter), Roger Tan, Maarten Polkamp en Sjoekie de Bijll 
Nachenius 
Fred Schoorl, Katelijne Prinsenberg, Hedy Otemann en Anthea Vlasman (verslag)  

Afwezig Oscar Vos, Koen Arts en Maartje Luisman 
  
 
 
1 Opening 
De voorzitter opent de vergadering. 
 
2 Verslag 
De ledenraad stelt het verslag van de ledenraadsvergadering d.d. 30 mei 2018 vast. 
 
3 Verenigingszaken  
 
A Contributiestructuur 
Betreft afschaffing van persoonlijk lidmaatschap en onderzoek naar aanpassing contributiestructuur.  
Cees Brandjes stelt een aantal vragen over de procedure van de afschaffing. Rogier Groeneveld 
geeft aan het een onlogische stap te vinden om enerzijds de PEP (beroepservaringen deelnemers) 
te willen binden aan de branchevereniging en anderszins geen mogelijkheid meer te bieden aan 
studenten architectuur om lid te zijn van de BNA. Katelijne Prinsenberg, manager bureau, geeft aan 
dat dit een uitwerking is van de al eerder bewuste strategiewijziging die gepaard is gegaan met de 
overgang van een beroeps- naar een branchevereniging. Hedy Otteman, programmamanager 
ledenwerving en binding, geeft aan dat er wel onderzocht wordt of er een nieuw lidmaatschap 
ontwikkeld kan worden voor bureaus die de beroepservaringsperiode doorlopen, het zogenaamde 
BEP-lidmaatschap.  
 
Samengevat: er is overeenstemming over de visie dat het persoonlijk lidmaatschap niet (meer) 
passend is bij de aard van de branchevereniging en dat dit gezien kan worden als een opschoning 
en uitwerking van al eerder ingezet beleid.  
Besluit: de Ledenraad stemt in met de wijzigingen aangaande het persoonlijk lidmaatschap.  
  
Lidmaatschapsbijdrage berekenen: er dient verder onderzoek te worden gedaan of het een 
mogelijkheid is om de  contributiefacturatie op basis van omzet te bepalen.  
Dat gaat op dit moment op basis van FTE waarbij een minimale grootte van het bureau wordt 
gehanteerd. Micha de Haas vraagt of er nu ook een minimale omzet komt?  
Katelijne Prinsenberg antwoordt dat het aannemelijk is dat er een minimum en maximum komt. Het 
onderzoek richt zich op een heldere, eenvoudige en transparante berekeningsmethode en heeft niet 
als doel om een verlaging-, dan wel verhoging van het lidmaatschap door te voeren. 
Cees Brandjes geeft als voorbeeld dat hij tijdens crisistijd ook werk heeft verricht voor aannemers en 
dus niet alleen architectenwerk in zijn omzet zit. Zijn vraag is of dit ook meetelt in de berekening voor 
het lidmaatschap. 
Bestuurslid Maarten Polkamp licht toe dat dit gaat over de vraag hoe je omzet definieert. Die vraag is 
ook in het bestuur besproken. Deze kwestie wordt meegenomen in het onderzoek.  
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Menno Kooistra biedt zijn bureau aan als testcase in het onderzoek.  
 
De Ledenraad is het erover eens dat de berekening van het lidmaatschap verbeterd kan worden met 
een methode, die effectiever, eenvoudiger en transparanter is dan de huidige en stemt dan ook in 
met het doen van verder onderzoek naar de lidmaatschapsbijdrage met verzoek ASAP. 
 
Samenwerking BNA en Stichting PEP 
De Ledenraad stemt formeel en unaniem in met de samenwerking met PEP.  
Samengevat: er is overeenstemming dat de beroepservaringsperiode een zeer waardevolle 
toevoeging is aan de doelstellingen van de branchevereniging, aan de toekomst van de branche en 
aan de vernieuwing van leden. 
 
4 Stand van zaken investeringsimpuls 2018 
 
Liselore Zoeteweij, medewerker communicatie, geeft een presentatie over de voortgang van het 
platform, de investeringsimpuls 2018. Naar aanleiding van de presentatie vraagt Micha de Haas wat 
de relatie is met Archy (investeringsimpuls 2017) en wat de voortgang daarvan is. Katelijne 
Prinsenberg antwoordt dat Archy een project is, dat uit een andere investeringsimpuls voortkomt, 
maar wel wordt geïntegreerd in het platform. De voorzitter vraagt of het platform volgens planning 
loopt. Katelijne Prinsenberg geeft aan dat dit helaas niet het geval is. De soft launch wordt verwacht 
in Q2 2019. 
Maaike Westinga vraagt of er over de soft launch van Archy ook gecommuniceerd wordt. Katelijne 
Prinsenberg bevestigd dat er webinars zijn geweest. Directeur Fred Schoorl licht toe dat je er al mee 
kunt werken, maar dat er nog een aantal zaken aan toegevoegd moeten worden om het zo te maken 
dat bureaus en opdrachtgevers er mee kunnen wat wij willen dat zij er mee kunnen. 
  
De voorzitter rondt de discussie af met het voorstel een overzicht van alle lopende 
investeringsimpulsen voor de volgende vergadering te agenderen.  
 
5 Update beleidsplan 2017-2019 en meerjarenbegroting 2019-2021 
 
Update beleidsplan 2017-2019 
De ledenraad stelt dit beleidsplan vast. 
 
Meerjarenbegroting 2019-2021 
De ledenraad stelt deze meerjarenbegroting vast.  
 
7 Jaarplan en begroting 2019 
 
Vaststellen jaarplan 2019 
Opgemerkt wordt dat de opbrengt van CRM al duidelijk wordt in deze beleidsdoelen. 
 
De ledenraad stelt het jaarplan 2019 vast. 
 
Vaststellen begroting 2019 
Maarten Polkamp, bestuurslid en voorzitter financiële commissie, geeft een toelichting op de 
begroting 2019. Micha de Haas vraagt hoe het komt dat de inkomsten aanzienlijk groeien.   
Maarten Polkamp antwoordt dat PEP daar voor een groot deel aan bijdraagt. Daarnaast groeit het 
aantal leden en is er een toename van FTE bij leden. Katelijne Prinsenberg voegt toe dat het is zeker 
dat de groei van 5% op leden halen. Die toename is al 2 jaar op een rij. De Academie draait ook heel 
goed.  
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Hoe de nieuwe duurzame portefeuille het doet is nog niet bekend. Dat zal volgend jaar blijken, maar 
de verwachting is goed. 
 
De ledenraad stelt de begroting 2019 vast.  

  
Bestemming investeringsimpuls 2019  
Katelijne Prinsenberg geeft een presentatie over de voorgestelde investeringsimpuls 2019, BNA 
Connect. Fred Schoorl licht toe hoe we leden (personaliseren) maatwerk kunnen aanbieden en hoe 
wij ze kunnen faciliteren en concretiseren. Hedy Otemann legt uit dat veel zaken kunnen worden 
ondervangen, die je niet meer dubbel hoeft uit te vragen aan leden.  
Cees Brandjes merkt op dat het ook voor het in kaart brengen van potentiële leden dit een 
meerwaarde is. BNA Connect heeft veel potentie. De site kan waarde toevoegen en een platform 
bieden voor de branche. Fred Schoorl bevestigt dat hiermee de aantrekkelijkheid van BNA vergroot 
wordt.   
Marc Ibelings geeft als advies mee te voorkomen zoals nu het geval is dat je wel 5 x de vraag krijgt 
of je de nieuwsbrief wilt ontvangen terwijl je al abonnee bent en of je lid wilt worden terwijl je al lid 
bent.  
Micha de Haas constateert dat de investeringsimpuls ooit begonnen is als crisismaatregel, maar 
inmiddels structureel ingezet wordt om een sprong te maken. Hij vindt dat een mooie ontwikkeling.   
Katelijne Prinsenberg vertelt dat eind 2019 de eerste campagne op ledenwerving wordt gezet.  
Hedy Otemann voegt daar aan toe dat het eerste halfjaar de focus op de techniek ligt. 

  
Samengevat: de ledenraad geeft aan dat er een duidelijke lijn zichtbaar is in de afgelopen 
investeringsimpulsen, waarbij de strategie van technologisering herkenbaar is en ook daadwerkelijk 
opgepakt wordt door de BNA. De ledenraad stemt in met de bestemming Investeringsimpuls aan 
BNA-Connect.   
 
8 Profiel nieuwe voorzitter 
 
Fred Schoorl geeft een toelichting op het voorgestelde profiel van de te werven voorzitter. De ambitie 
is om de nieuwe voorzitter te betrekken bij de voorbereiding van het nieuwe beleidsplan 2020-2022.  
Maaike Westinga vraagt waarom het woord "gezaghebbend" is benoemd in het profiel. Fred Schoorl 
antwoordt dat dat iemand is naar wie je graag luistert en die persoon wordt breed gesteund. 
Gezaghebbend, dus niet op basis van macht, maar op basis van expertise en draagvlak in de  
branche.  
De volgende vraag is of het noodzakelijk is dat de voorzitter directeur / eigenaar is van een 
Architectenbureau. Het is statutair zo vastgelegd dus het antwoord is bevestigend. 
Cees Brandjes vraagt waarom voor de rol van voorzitter geen politicus met een voor BNA interessant 
netwerk wordt aangetrokken. Want veel brancheorganisaties hebben (voormalige) politici gekozen 
als voorzitter.  
Fred Schoorl herkent ook een tendens onder brancheorganisaties om hier nadrukkelijk niet voor te 
kiezen vanwege minder goede ervaringen. Het bestuur heeft hierover gesproken maar besloten om 
de eerdere keuze te handhaven. De voorzitter voegt daar aan toe dat de invulling van één dag per 
week voor een politicus niet aantrekkelijk is. Die willen meestal een volledige functie / betaalde baan.  
 
De ledenraad stemt in met het profiel van de voorzitter. 
 
9 Verkiezingen ledenraad 
 
Adriaan Mout, Siebold Nijenhuis en Marc Ibelings nemen zitting in de kiescommissie. Er zijn geen 
herkiesbare kandidaten. 
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10. Rondvraag en afsluiting 
De voorzitter sluit de vergadering af. 
 


